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ASSUMPTE: sol·licitud d'informe sobre els límits al dret d'accés a la informació pública i
publicitat activa en matèria de vehicles oficials del Consell i la seua Administració. 

En  resposta  a  la  consulta  formulada  per  la  Direcció  General  de  Transparència  i  Participació
(actualment extinta, però les competències de la qual són assumides en l'actualitat per la Direcció
General de Transparència, Atenció a la Ciutadania i Bon Govern) mitjançant escrit presentat el 24 de
setembre  de  2018  davant  el  Consell  de  Transparència,  Accés  a  la  Informació  Pública  i  Bon
Govern, per a valorar quina informació mínima ha de figurar en el portal web, com també els
límits relatius a alguns vehicles del president de la Generalitat, els vehicles dels cossos i forces de
seguretat de la Generalitat, la comissió executiva d'aquest consell emet el següent 

INFORME

En primer lloc, hem d’indicar que aquest consell ja ha tingut ocasió de pronunciar-se sobre aquest
assumpte en la Resolució 87/2019 (expedient 22/2019), relativa a la llista de vehicles pertanyents
o adscrits a una conselleria, per tant, la primera remissió és al que ja ha disposat aquest consell,
sobre  el  que  es considera  informació sol·licitada,  el  document  d'adscripció a  VAERSA de sis
vehicles  de  la  Generalitat  i  la  llista  de  vehicles  adscrits  a  la  Conselleria  d'Agricultura  amb
indicació de la direcció general o territorial a la qual estan adscrits, constitueix informació pública,
d'acord  amb  el  que  s'estableix  en  l'article  13  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de  desembre,  de
transparència, accés a la informació pública i bon govern, segons el qual s'entén per informació
pública  els  continguts  o  documents,  siga  quin  siga  el  seu  format  o  suport,  que  tinga
l'Administració i que hagen sigut elaborats o adquirits en l'exercici de les seues funcions.

La  informació  que  consta  en  la  pàgina  web  Gva  Oberta  relativa  a  la  llista  de  vehicles  per
conselleries a 31/12/2017 i vigent amb data 06/06/2018 és summament exigua. Aquest consell
considera que altres organismes han donat millor resposta a aquest  tema, amb informació més
extensa, sense menyscabar drets relatius a la seguretat que puguen posar en perill els vehicles i els
usuaris  d'aquests.  D'aquesta  manera,  aquest  consell  ha  comprovat  que  altres  administracions
donen complida informació sobre els vehicles, i esmenten qüestions com ara el tipus de vehicle, la
marca, l'ús i l'adscripció i, fins i tot, qüestions sobre la tipologia dels vehicles a l'efecte d'emissions



mediambientals.  Aquest  consell  considera  que  aquesta  informació  és  interessant  que  estiga
publicitada en els canals d'informació.

Finalment, el director general de la Policia va dictar sobre aquest tema una resolució relativa a una
petició  d'informació  plantejada  el  14  de  juliol  de  2015  sobre  el  parc  automobilístic  del  cos
nacional de policia, i sobre aquest tema va respondre el següent: no és procedent facilitar les dades
sobre  el  tipus  de  vehicle  i  el  desglossament  per  províncies,  ja  que  el  coneixement  concret
comporta un greu perjudici per a la seguretat pública, basant-se en el fet que es puga determinar el
lloc i els mitjans d'automoció de què es disposa i això puga repercutir de manera negativa en la
prevenció  de  conductes  delictives,  com  també  posar  en  risc  la  integritat  dels  funcionaris
intervinents en els operatius. 

Aquest consell comparteix aquesta argumentació i considera que llevat de dades estadístiques no
han de facilitar-se, per seguretat, dades que poden donar lloc a una clara identificació dels vehicles
usats per les forces i cossos de seguretat, sempre lògicament que aquests no porten un distintiu
identificatiu, en la resta dels casos és que és evident la seua localització i identificació.

És tot el que s’ha d'informar sobre això.
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